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Rada Miejska w Strykowie 

Radni - Sesja  

Protokół nr LXXI/2023 

z LXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 czerwca 2023 roku  
 

Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2023 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:06 

tego samego dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/39335/lxxi-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-29-czerwca-2023-r-o-godz-900.htm 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych Rady Miejskiej w Strykowie: 

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Adam Piestrzeniewicz 

11. Tadeusz Rosiński 

12. Karol Sitek 

13. Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa  

2. Pani Tamara Barańska-Kiemaczyńska Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków 

4. Pani Aneta Jędrzejczak Sekretarz Gminy Stryków 

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Ad. pkt 1.  Otwarcie obrad LXXI sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Paweł Kasica. Powitał wszystkich radnych i Pana Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

LXXI sesji. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu wzięło udział 12 radnych Rady Miejskiej 

w Strykowie, co stanowi kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Ad. pkt 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica obowiązki sekretarza powierzył 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Andrzejowi Janeczko. 

 

 

Ad. pkt 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad LXXI sesji: 

 

1. Otwarcie obrad LXXI sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Stryków za 2022 r. i przeprowadzenie debaty 

nad nim. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Strykowa  

(LXXI_615_2023). 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym 

Gminy Stryków za rok 2022 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tego 

tytułu: 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2022 rok, 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Stryków za 2022 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa, 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Nr I/78/2023 z dnia 2 czerwca 2023 r.  w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2022 rok, 

d) jawna debata budżetowa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 

(LXXI_616_2023). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2022 (LXXI_617_2023). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych (LXXI_618_2023). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Klęk 

(LXXI_619_2023). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (LXXI_620_2023). 

13. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LIV/483/2022 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie 

gminy Stryków (LXXI_621_2023). 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/548/2022 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2023 rok (LXXI_622_2023). 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/547/2022 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2023-2033 (LXXI_623_2023). 

16. Sprawy różne. 

17. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

18. Zamknięcie obrad LXXI sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub 

Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał 

i Wniosków na LXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym składzie:  

1) Radny Jarosław Włodarczyk,  

2) Radny Tadeusz Rosiński,  

3) Radny Dariusz Dziewulski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub 

Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 
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Ad. pkt 5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Stryków za 2022 r. i przeprowadzenie 

debaty nad nim. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że w wyznaczonym 

terminie nie wpłynęło żadne zgłoszenie mieszkańca Gminy Stryków do zabrania głosu 

w debacie nad Raportem o stanie Gminy Stryków za 2022 r. Radni nie zabrali głosu w debacie. 

 

 

Ad. pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Strykowa (LXXI_615_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXI/615/2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Strykowa 

(LXXI_615_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dariusz Dziewulski, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Andrzej Janeczko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jakub Mielczarek, Karol Sitek 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 

finansowym Gminy Stryków za rok 2022 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa z tego tytułu: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przekazał głos Burmistrzowi 

Strykowa Witoldowi Kosmowskiemu. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski omówił sytuację Gminy Stryków w kontekście 

wybuchu wojny na Ukrainie, podkreślił, że pomoc dla Ukrainy spoczywała głównie na barkach 

samorządów, w tym również na Gminie Stryków. 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski przedstawił informacje dotyczące wykonania budżetu 

Gminy Stryków za rok 2022. Burmistrz Strykowa przedstawił również szczegółowe informacje 

na temat różnych źródeł dochodów, takich jak podatek od nieruchomości, PIT, subwencje, 

fundusze pomocowe, podatek od czynności cywilno-prawnych. Burmistrz Strykowa podkreślił, 

że udziela pomocy rolnikom, nie podnosi minimalnych stawek podatkowych, które są 

uchwalane przez Radę, celem jest uniknięcie dodatkowego obciążenia podatkiem rolników. 

Poinformował, że Łódzka Izba Rolnicza wyraża negatywną opinię co do uchwały podatkowej, 

twierdząc, że stawki są zdecydowanie za małe. Burmistrz Strykowa przedstawił informacje na 

temat głównych wydatków Gminy Stryków, takich jak pomoc społeczna i rodzinna, gospodarka 
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komunalna, wydatki majątkowe, gospodarka odpadami, administracja publiczna. Burmistrz 

Strykowa Witold Kosmowski podziękował Komisji Rewizyjnej oraz Przewodniczącemu 

Komisji Rewizyjnej Jakubowi Mielczarkowi za jednogłośne pozytywne zaopiniowanie 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stryków za 2022 rok oraz sprawozdania 

finansowego za 2022 rok. oraz wniosku dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Strykowa za rok 2022. Burmistrz Strykowa podkreślił, że Gmina Stryków nie zaciągnęła 

kredytu na ten rok i zdołała spłacić wcześniejsze zobowiązania. 

 

a) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Strykowa sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2022 rok, 

 

Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków odczytała Uchwałę Nr I/39/2023 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 13 kwietnia 2023 roku 

w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Strykowa z wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

b) przedstawienie Uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie opinii dotyczącej wykonania 

budżetu Gminy Stryków za 2022 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 

Strykowa, 

 

Pan Jakub Mielczarek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 

odczytał Uchwałę Nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej z dnia 26 maja 2023 r. w sprawie wniosku 

dotyczącego udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa za rok 2022. 

 

c) odczytanie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Nr I/78/2023 z dnia 2 czerwca 2023 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2022 rok, 

 

Pan Jakub Mielczarek Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 

odczytał Uchwałę Nr I/78/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi z dnia 2 czerwca 2023 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Strykowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Strykowa za 2022 rok. 

 

d) jawna debata budżetowa. 

 

W debacie głos zabrali: 

 

Radny Grzegorz Kozłowski powiedział, że jako były pracownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej wie, że mieszkańcy mylą niektóre wydatki, ponieważ potocznie nazywają Zakład 

Gospodarki Komunalnej gospodarką komunalną. Radny mówił, że musiał wielokrotnie 

wyjaśniać niektórym mieszkańcom, którzy pytali o te wydatki, czym są one naprawdę. Wyraził 

przekonanie, że radni mają świadomość, jakie są to wydatki, natomiast mieszkańcy mylą je 

z gospodarką komunalną. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski potwierdził słowa radnego Grzegorz Kozłowskiego, 

dodając, że podobnie jak administracja publiczna, nie są to pensje w urzędzie, ale cała 

administracja publiczna obecna na terenie Gminy Stryków. Przyznał, że niektórzy mieszkańcy 

twierdzą, że wszystkie pieniądze przeznaczone na administrację są przejadane przez 

urzędników, co jest nieprawdą. Wyjaśnił, że nazwy i formułowanie paragrafów są ustalone w 

przepisach, a wydatki gminy są porozpisywane po paragrafach i rozdziałach. Każdy rodzaj 
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wydatku ma swoją nazwę, co czasami powoduje frustrację sołtysów. Podkreślił, że Pani 

Skarbnik jest odpowiedzialna za pilnowanie tych paragrafów i rozdziałów, aby budżet był 

zrealizowany. Burmistrz Strykowa wspomniał również o trudnościach, z jakimi Gmina 

Stryków musiała się zmierzyć w roku 2022, takich jak pandemia COVID-19, wojna na Ukrainie 

i wzrost cen energii. Przyznał, że te czynniki negatywnie wpłynęły również na budżet na rok 

2023, ale wyraził nadzieję na powrót do normalności w roku 2024. Burmistrz omówił kwestię 

dostaw węgla, mówił, że z przyczyn niezależnych od nas, kopalnie nie dostarczyły nam 

odpowiedniej ilości węgla, co skutkowało niemożnością przeprowadzenia sprzedaży. 

Burmistrz dodał, że warto jednak zaznaczyć, że dystrybucja węgla na terenie Gminy Stryków 

przebiegła sprawnie i bez większych trudności. Burmistrz Strykowa wspomniał również o 

realizacji infrastruktury pomocy dla Ukraińców oraz wprowadzeniu dzieci ukraińskich do szkół 

i przedszkoli w ciągu dwóch tygodni. Wyraził wdzięczność radnym, przewodniczącym osiedli 

i sołtysom za ich współpracę przy tworzeniu budżetu. Podziękował również za realizację zadań 

sołeckich oraz ośrodkom zewnętrznym w ramach programu "Sołectwo plus". Burmistrz 

Strykowa przeprosił za ewentualne błędy w realizacji zadań i za sytuacje, w których 

wykonawcy nie spełnili umowy. 

 

Radny Karol Sitek przedstawił opinie klubu Leliwa w sprawie udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Strykowa za rok 2022. Przedstawił argumenty klubu Leliwa, radny oparł się 

na analizie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, gdzie skład orzekający w podjętej uchwale 

nie dokonał oceny celowości ani gospodarności w zakresie wykonania zadań własnych gminy. 

Jednakże, zgodnie z obowiązującymi przepisami, ocena w tym zakresie należy do właściwości 

Rady. Radny Sitek przekazał informacje na temat inwestycji w Strykowie. Radny podkreślił, 

że klub Leliwa uważa, że inwestycje są przeszacowane i przewymiarowane tj. CRS. 

Brak informacji na temat budowy inwestycji budzi niepokój. Radny przypomniał, że wybory 

odbędą się w pierwszym kwartale 2024 roku, co oznacza, że kolejny rok został zmarnowany. 

Radny powiedział, że kwota wybudowania CRS to 120 milionów na dzień dzisiejszy według 

kosztorysu, a za poprzedniego Burmistrza inwestycja była wyceniona na 80 milionów złotych. 

Radny wskazał również na przepłacanie za inwestycje, które są wyceniane na minimum 50% 

więcej niż za poprzedniego Burmistrza. Radny krytykował również brak budowy nowej szkoły. 

Radny Sitek mówił, że w sprawie inwestycji przy zalewie w Strykowie kompletnie nic się nie 

dzieje. Radny wskazał na likwidację skateparku oraz złego stanu molo tuż przed sezonem 

letnim. Radny zauważył, że stan zbiornika pogarsza się coraz szybciej, a remont nie został 

przeprowadzony od co najmniej 30 lat. Radny Sitek wskazał na nierealizowane projekty, takie 

jak budowa nowego ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 2 i Przedszkola Samorządowego. 

Radny krytykował również brak postępów w sprawie fontanny oraz projektowanej tężni, 

uważając to za wstyd dla Gminy Stryków. Radny Sitek dodał, że klub Leliwa będzie głosował 

przeciw udzieleniu absolutorium Burmistrzowi Strykowa. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski przypomniał, że na sesji w 2018 roku oraz 2020 

roku przedstawił koncepcję budowy CRS (Centrum Rozwoju Strykowa). Burmistrz Strykowa 

wskazał, że planowano rozpoczęcie budowy w roku 2023, zaznaczył, że nie było to działanie 

pod publikę, ale elementy do zrealizowania. Burmistrz Strykowa zwrócił uwagę na koszty 

podane przez radnego, twierdząc, że są przeszacowane. Przypomniał, że koszt budowy szkoły, 

na którą nie było pozwolenia wynosił 95,5 mln zł, a Domu Kultury 47 mln zł. Budowa CRS 

obejmuje szkołę, Domu Kultury i bibliotekę, więc koszty są zbliżone. Burmistrz Strykowa 

wspomniał, że w dokumentacji pojawił się dodatkowy budynek dla boisk oraz rezerwy 

na przyszły basen, których nie było planowanych w pierwotnej koncepcji. Burmistrz zapewnił, 

że działania dotyczące CRS są realizowane i można je odsłuchać na nagraniach z komisji. 

Burmistrz Strykowa odnośnie ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 2 i Przedszkola 
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Samorządowego powiedział, że zostały otwarte oferty na wykonanie tego zadania, wymogi 

formalne będą przeanalizowane przed podjęciem decyzji, konieczne będzie zwiększenie 

zabezpieczenia środków na realizację tego zadania. Burmistrz Strykowa podkreślił, 

że podejmowane są działania dotyczące zalewu. Zaznaczył, że zabezpieczono środki 

na dokumentację, po kilkunastu miesiącach dostaliśmy pozwolenie wodnoprawne. Burmistrz 

Strykowa przypomniał, że w większości uregulował stany prawne pod zbiornikiem, które 

nie były uregulowane od czasów lat 80. Zaznaczył również, że są rozważane inne metody 

oczyszczania dna zbiornika. Burmistrz Strykowa wyraził nadzieję, że wkrótce zostanie wydane 

pozwolenie na przebudowę czaszy zbiornika i że klub radnych był na bieżąco informowany 

w tej sprawie. Burmistrz Strykowa wyraził swoje ubolewanie z powodu braku udziału radnych 

z klubu Leliwa w wyjazdach w teren, szczególnie w przypadku zwiedzania schroniska 

dla zwierząt. Burmistrz Strykowa poinformował, że zagospodarowanie zalewu było 

opracowywane i będzie podpisana umowa na realizację tego zadania. Zaznaczył, że część prac 

nie będzie kolidować z placami zabaw, aby dzieci miały możliwość korzystania z nich 

do ok. 15 sierpnia, w tym czasie będzie realizowana przystań, toaleta i przebudowa działki przy 

OSP Stryków. Burmistrz Strykowa wyjaśnił, że skatepark został usunięty z powodu zagrożenia 

dla życia użytkowników. Zaznaczył, że inne atrakcje zostały zaplanowane po drugiej stronie 

zalewu. Burmistrz Strykowa przypomniał, że odnośnie fontanny odbyło się kilka spotkań, 

na których ustalono pewne działania. Burmistrz Strykowa podziękował pracownikom urzędu 

za ich zaangażowanie, szczególnie w trudnym czasie pandemii. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica powiedział o swoich uwagach 

odnośnie kosztów związanych z planowaną inwestycją. Przed przystąpieniem do przetargu, 

otrzymaliśmy wyjaśnienia od naszego specjalisty, który zapewnił nas, że dzisiaj jest zbyt 

wcześnie, aby omawiać konkretne kwoty. Ostateczna suma zostanie ustalona dopiero 

po podpisaniu umowy z wykonawcą w przyszłości. Przewodniczący Rady powiedział, 

że należy pamiętać, że na rynku może dojść do sytuacji, w której brak inwestycji wpłynie 

na obniżenie kosztów. Jednak istnieje również ryzyko, że koszty wzrosną nawet o 50%, 70%. 

Dlatego chciałbym podkreślić, że nie powinniśmy przywiązywać zbyt dużej wagi do kwot 

podanych w kosztorysie, które są jedynie podstawą do ogłoszenia przetargu. Kluczowa dla nas 

będzie kwota zawarta w umowie, która będzie jednoznacznie wiążąca dla wykonawcy 

inwestycji. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk podziękował Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie 

oraz Panu Burmistrzowi Strykowa za możliwość zabrania głosu. Wyraził zgodę ze słowami 

Przewodniczącego Rady i stwierdził, że nie wiemy, co możemy zaplanować. Wykupienie 

terenu przy ulicy Kopernika było bardzo potrzebne. Wyraził radość z możliwości rozpoczęcia 

budowy CRS w tym miejscu w przyszłości. Podkreślił, że jest to największa inwestycja, której 

teraz potrzebujemy na naszym terenie. Zauważył, że wszyscy zdają sobie z tego sprawę i cieszy 

się, że Burmistrz Strykowa również podziela to zdanie. Radny wyraził nadzieję, że budowa 

rozpocznie się w tym roku i będzie służyć mieszkańcom. Wyraził uznanie dla starań Burmistrza 

Strykowa i liczy na jego dalsze zaangażowanie w rozwój Gminy Stryków. Radny przyznał, 

że w ciągu ostatnich trzech lat wiele się zmieniło, ale zauważył starania i różne działania 

podejmowane przez Burmistrza Strykowa. Podkreślił, że budowa CRS jest dużym plusem 

i wyraził nadzieję na kontynuację tego projektu w kolejnej kadencji.  

 

Radny Tadeusz Rosiński w swojej wypowiedzi zauważył, że dwukrotnie zapraszał radnego 

Karola Sitka na spotkania, jednakże Przewodniczący klubu Leliwa nie pojawił się na żadnym 

z nich. Wyraził swoje rozczarowanie z powodu braku obecności radnego na spotkaniach, które 

miały być okazją do omówienia istotnych spraw. Radny Rosiński nie zgodził się z oceną klubu 
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Leliwa odnośnie pomostu. W swojej wypowiedzi radny Rosiński podkreślił, że osobiście 

sprawdził stan pomostu i uważa, że jest on w dobrym stanie. Wyraził również opinię, 

że trzykrotny budżet może okazać się niewystarczający na realizację niektórych projektów. 

Wyraził swoje niezadowolenie z twierdzenia, że nie nadaje się do użytku, uważając to za 

nieprawdziwe. Zasugerował, że przed formułowaniem takich opinii, warto dokładnie zobaczyć 

i ocenić sytuację. Radny Rosiński wyraził swoje przekonanie, że należy cieszyć się z tego, co 

już zostało zrobione, zamiast skupiać się na niedoskonałościach. Zaznaczył, że Rada posiada 

pozwolenie na budowę CRS i zachęcił do kontynuowania pracy w tym kierunku, jednocześnie 

apelując o unikanie sporów i konfliktów, a skupienie się na osiąganiu większych celów. 

 

Radny Jakub Mielczarek wyraził swoje zadowolenie z dwóch rzeczy. Po pierwsze, cieszy się, 

że Dom Kultury nie został zbudowany w centrum Strykowa, że drzewa w samym centrum 

nie zostały wycięte, a planowany budynek nie pasowałby do zabudowy historycznej Strykowa. 

Uważa, że zmiana Burmistrza uratowała ten teren. Wyraził również swoje zadowolenie 

z rewitalizacji nabrzeża rzeki i parku, które są wizytówką Strykowa wjeżdżając od strony 

Łodzi. Radny uważa, że to jest efekt pracy obecnej kadencji, który warto podkreślać. Radny 

zauważył, że jest jeszcze wiele do zrobienia, dobrze, że są przygotowywane plany i projekty. 

Trzeba jednak pamiętać, że mieszkańcy oceniają nas, radnych i Pana Burmistrza, na podstawie 

tego, co już zostało zrealizowane. Jednak zwrócił uwagę, że prace idą za wolno z powodu 

procedur i przepisów, które paraliżują samorząd. Podkreślił, że wszyscy na sali, jako 

samorządowcy, chcą jak najlepiej dla Gminy Stryków, ale rozmijają się w opiniach na temat 

tempa realizacji. Wyraził nadzieję, że plany zostaną wykonane, chociaż zauważył, że jest to 

kilka lat za późno.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica nadmienił, że dyskusja dotyczy 

wykonania budżetu za 2022 rok. 

 

Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód odniósł się do przeszłych sesji 

budżetowych, zwracając uwagę na fakt, że był traktowany jako opozycjonista wobec 

Burmistrza. Podkreśla, że sesja budżetowa jest związana wyłącznie z budżetem i absolutorium, 

podsumowuje wykonanie budżetu. Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód poinformował, 

że wszystkie uwagi i opinie, które przedstawiał, dotyczyły merytorycznej oceny budżetu, 

a nie jego planów czy opinii. Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód przypomniał 

o długotrwałej dyskusji i opinii na temat inwestycji, takiej jak Dom Kultury. Zwraca uwagę, 

że niektórzy radni powinni się wypowiedzieć na ten temat i wyjaśnić, dlaczego preferowali 

lokalizację w centrum Strykowa. Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód podkreśla, 

że kwestia ta nie dotyczy jedynie roku absolutoryjnego. Przewodniczący Zarządu Osiedla 

Wschód apelował do radnych, aby rozważyli kwestię prawną udzielenia absolutorium. 

Przypomina, że nieudzielenie absolutorium wiąże się z konsekwencjami i musi być poparte 

odpowiednimi podstawami prawno-ustrojowymi. Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód 

zwraca uwagę na fakt, że Rada miała prawo składać wnioski i podejmować uchwały, 

a Burmistrz Strykowa był zobligowany do ich wykonania. Przewodniczący Zarządu Osiedla 

Wschód przypomina, że budżet został przyjęty jednogłośnie, a sprawy dotyczące fontanny 

i innych inwestycji były poruszane wcześniej. Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód 

podsumował, że po przyjęciu budżetu, Rada powinna skoncentrować się na działaniu. 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód zwrócił uwagę na potrzeby mieszkańców, takie 

jak Dom Kultury, szkoła i basen. Przypomniał, że mieszkańcy oczekują działań i zadowolenia. 

 

Radny Mateusz Słojewski wyraził zadowolenie z konstrukcji budżetu za rok 2022, zwracając 

uwagę na pokrycie wszystkich punktów wydatkowych w punkcie przychodów. Radny 
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podkreślił również, że odnosi się to zarówno do punktów wydatkowych, jak i wszystkich 

zawartych tam tytułów. Radny złożył serdeczne gratulacje za tak dobrze skonstruowany budżet. 

Radny Słojewski z zadowoleniem odniósł się do sposobu, w jaki zaciągnięte zostały 

zobowiązania oraz organizacja układu kredytowego w budżecie i złożył ponownie gratulacje. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica powiedział, że jedynym 

punktem, który budzi niepokój, jest wykonanie wydatków na poziomie 82%. Zaznaczył jednak, 

że jeśli te wydatki są zbliżone do przychodów, bilans jest ładnie zrównoważony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie rozumie, że pewne wydatki są zobligowane 

decyzjami administracyjnymi i pozwoleniami, a prawdziwy problem może tkwić 

w dokumentach. Podkreślił, że gdyby wydatki były zbliżone procentowo do przychodów, 

odbiór społeczny z pewnością byłby znacznie lepszy. 

 

Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód zaznaczył, że wszystkie 

pojęcia, o których mówimy, są prognozami. Podkreślił, że w budżecie zapisane są określone 

kwoty, ale wykonanie może różnić się od tych prognoz. Wyjaśnił, że zapis w budżecie to 

jedynie prognoza wydatków, która jest później realizowana poprzez przetargi, umowy i inne 

czynniki. Dlatego nie można interpretować tych danych w sposób dosłowny. Przewodniczący 

Zarządu Osiedla Wschód podkreślił, że zarówno wydatki, jak i przychody są prognozowane.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica oświadczył, że pozostaje 

przy swoim stanowisku i nie zgadza się w zupełności z przedstawionymi argumentami. 

Wyjaśnił, że obecnie rozmawiamy o wykonanym budżecie za ubiegły rok, a nie o projekcie 

budżetu czy budżecie, który dopiero został przyjęty. Podkreślił, że omawiany budżet jest już 

wykonany przez Burmistrza Strykowa, dlatego nie zgadza się z przedstawionymi argumentami. 

 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski wyraził preferencję, żeby wydatki, zwłaszcza 

te związane z częścią bieżącą, były przesuwane na część majątkową. Niestety, ze względu 

na wiele czynników, takich jak układ światowy i zmiany prawne, czasami musimy rezygnować 

z wydatków majątkowych na rzecz wydatków bieżących. Wskazał również, że niektóre 

wydatki nie zostały zrealizowane w roku 2022, a zostały przesunięte na rok 2023 z powodu 

wieloletniej umowy. Burmistrz zaznaczył, że niektóre prace nie zostały wykonane 

lub zafakturowane, ale zostaną wydatkowane w 2023. Podkreślił, że te opóźnienia 

nie oznaczają, że inwestycje nie zostały podjęte. Burmistrz Strykowa wypowiedział się również 

na temat pewnych odkryć, takich jak fakt, że droga w Michałówku jest na gruncie prywatnym, 

co wymaga uregulowania prawnego przed położeniem asfaltu. Burmistrz Strykowa wspomniał 

także o konieczności wykupu działek pod drogi, które są częścią planu rozwoju, ale mieszkańcy 

nie zdają sobie sprawy, że na to wydano ponad 2 miliony złotych. Burmistrz podkreślił, 

że decyzje te są konsekwencją wcześniejszych kadencji. Następnie Burmistrz wspomniał 

o innych inwestycjach, takich jak SUW w Warszawicach, który był obiecany od lat 90. 

Zaznaczył, że choć umowa została zawarta i SUW jest realizowany, dokumentacja techniczna 

może być tworzona dłużej niż sama budowa. Burmistrz Strykowa wspomniał również o innych 

projektach w Strykowie i Zelgoszczy, które są na etapie projektowania. Podkreślił, że choć 

inwestycje mogą trwać dłużej, staramy się wprowadzać pewne rozwiązania na bieżąco. 

Burmistrz Strykowa zaznaczył, że wolałby inwestować w to, co jest widoczne na zewnątrz. 

W 2022 roku została zrealizowana inwestycja jak kanalizacja sanitarna, która nie jest widoczna, 

lecz niezbędna dla rozwoju Gminy Stryków. Podsumowując, Burmistrz Strykowa stwierdził, 

że pragnąłby, aby postępy w pracach miały szybszy przebieg, jednak czasami procedury oraz 

przepisy spowalniają realizację inwestycji. 

 



10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poruszył kwestię wykupów 

gruntów wynikających z planów zagospodarowania. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie podkreślił, że Gmina Stryków jest objęta w 95 % planami miejscowymi, które 

pozwalają na rozwój Gminy Stryków. Niestety, konsekwencją rozwoju są również wydatki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zaznaczył, że dochody z podatków lokalnych 

stanowią znaczną część budżetu. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przyznał, 

że gdyby Gmina Stryków nie była odpowiednio przygotowana na etapie planu 

zagospodarowania, firmy nie mogłyby inwestować w Gminie Stryków. Byłoby to widoczne 

dopiero za jakiś czas. Obecnie jednak, dzięki tym inwestycjom, Gmina Stryków czerpie 

dochody z podatków, które mogą być przeznaczone na oświatę, opiekę społeczną oraz kolejne 

inwestycje. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie podkreślił, że Gmina Stryków będzie 

musiała regularnie płacić odszkodowania z powodu podziałów gruntów, wynikających 

z obowiązującej ustawy. Przyznał, że taka konstrukcja jest nieunikniona i Gmina Stryków 

nie może negować swojego obowiązku w tej kwestii. Ostatnio zostały przyjęte uchwały 

dotyczące zmian w planach dla terenu Gminy Stryków i dla Strykowa. Przewodniczący 

zaznaczył, że wszędzie będzie obowiązywał ten sam schemat, jeśli mieszkańcy będą 

dokonywać podziałów. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie powiedział, że w takiej 

sytuacji Gmina Stryków ma obowiązek wykupić grunt.  

 

Radny Jarosław Włodarczyk przedstawił swoje stanowisko odnośnie inwestycji na osiedlu 

Kopernika. Radny zauważył, że w poprzedniej kadencji były planowane pewne inwestycje, 

ale nie wiadomo jak teraz wyglądałaby ich realizacja. Przypomniał, że od tamtej pory wiele się 

zmieniło, zarówno na poziomie Gminy Stryków, jak i na świecie, co utrudnia oszacowanie 

skutków tych działań. Jednocześnie, zwrócił uwagę, że budżet Gminy Stryków jest 

zadowalający i istnieją możliwości, że Burmistrz Strykowa znajdzie odpowiednie środki 

z nadwyżek, które pozwolą zrealizować niektóre inwestycje jeszcze w tym roku.  

 

 

Ad. pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 

(LXXI_616_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Uchwała nr LXXI/616/2023 została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Stryków wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2022 (LXXI_616_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dariusz Dziewulski, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (3) 

Andrzej Janeczko, Jakub Mielczarek, Karol Sitek 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 
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Ad. pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2022 (LXXI_617_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Uchwała nr LXXI/617/2023 została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Strykowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2022 (LXXI_617_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dariusz Dziewulski, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Damian Perek, Adam 

Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (3) 

Andrzej Janeczko, Jakub Mielczarek, Karol Sitek 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych (LXXI_618_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. 

Uchwała nr LXXI/618/2023 została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników 

do sądów powszechnych (LXXI_618_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub 

Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

w miejscowości Klęk (LXXI_619_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXI/619/2023 została podjęta.  
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Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Klęk 

(LXXI_619_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub 

Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz 

Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (3) 

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków (LXXI_620_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji infrastruktury.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXI/620/2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(LXXI_620_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Jakub Mielczarek, Damian Perek, 

Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) 

Marek Gierat, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 13. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LIV/483/2022 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 

na terenie gminy Stryków (LXXI_621_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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Uchwała nr LXXI/621/2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr LIV/483/2022 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

26 maja 2022 r. w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości na terenie gminy Stryków 

(LXXI_621_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Jakub Mielczarek, Damian Perek, 

Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (4) 

Marek Gierat, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/548/2022 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2023 rok (LXXI_622_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXI/622/2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/548/2022 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2023 rok 

(LXXI_622_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dariusz Dziewulski, Paweł Kasica, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, 

Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Karol Sitek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Gierat, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/547/2022 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2023-2033 (LXXI_623_2023). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię Komisji budżetu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr LXXI/623/2023 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXIII/547/2022 Rady Miejskiej w Strykowie 

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stryków na lata 2023-2033 (LXXI_623_2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Dariusz Dziewulski, Paweł Kasica, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Adam Piestrzeniewicz, 

Tadeusz Rosiński, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Janeczko, Karol Sitek 

NIEOBECNI (4) 

Marek Gierat, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 16. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica otworzył dyskusję w sprawach 

różnych. 

 

Radny Damian Perek złożył wniosek formalny o przywrócenie transmisji Komisji Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica,  

Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód Bogdan Walczak, 

Burmistrz Strykowa Witold Kosmowski, 

Radny Karol Sitek, 

Radny Jakub Mielczarek, 

Radny Damian Perek. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie ponownie sprawdził obecność. 

Stwierdził, że w posiedzeniu wzięło udział 12 radnych Rady Miejskiej w Strykowie, co stanowi 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej 

w Strykowie. Następnie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 17. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poprosił Komisję Uchwał i Wniosków 

o przedstawienie protokołu.  

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 29 czerwca 2023 roku w następującym składzie:  

1) Radny Jarosław Włodarczyk,  

2) Radny Tadeusz Rosiński,  
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3) Radny Dariusz Dziewulski. 

na LXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie przyjęła następujący wniosek: 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek: Przywrócenie transmisji Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Wnioskodawca: Radny Damian Perek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Dariusz Dziewulski, Grzegorz Kozłowski, Damian Perek, Mateusz Słojewski, Jarosław 

Włodarczyk 

PRZECIW (7) 

Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Jakub Mielczarek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz 

Rosiński, Karol Sitek, Anna Ślęzak 

NIEOBECNI (3)  

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Jakub 

Mielczarek, Adam Piestrzeniewicz, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna 

Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Perek 

NIEOBECNI (3)  

Marek Gierat, Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski 

 

 

Ad. pkt 18. Zamknięcie obrad LXXI sesji. 

 

O godzinie 11:06 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po wyczerpaniu 

przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia LXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie.  

 

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie 

  

Paweł Kasica 


